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INTERPELACJA 

                                          dotycząca ulicy Bohaterów Westerplatte  

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

W imieniu własnym oraz mieszkańców osiedla Rawka, pragnę zwrócić 
uwagę na kwestię związaną z infrastrukturą drogową w obrębie ulicy Bohaterów 
Westerplatte, w rejonie posesji pomiędzy numerami: 4-6.  
            Wnioskujący jednomyślnie stwierdzili, że system odprowadzania wód 
opadowych w tym miejscu wymaga uwagi.  
            Po intensywnych opadach deszczu obserwujemy częste gromadzenie się 
wody w ww. miejscu, co stwarza trudności w ruchu drogowym. Również zimą, 
gdy temperatura spada poniżej zera, obszar ten staje się miejscem potencjalnie 
niebezpiecznym.  
            Jesteśmy świadomi ograniczeń budżetowych oraz licznych potrzeb naszego 
miasta, ale wierzymy, że dbałość o infrastrukturę i bezpieczeństwo jest bardzo 
ważna co zaobserwować możemy po licznych inwestycjach mających na celu ich 
poprawę.  
            W związku z powyższym zwracamy się z uprzejmą prośbą o rozważenie 
możliwości uwzględnienia w przyszłorocznym budżecie środków na 
modernizację systemu odprowadzania wód opadowych w wymienionym miejscu.                   
Do niniejszej interpelacji dołączam nadesłane zdjęcia od mieszkańców osiedla 
Rawka, którzy podzielają obawy oraz nadzieję na poprawę. Jesteśmy otwarci na 
wszelkie sugestie oraz propozycje rozwiązania opisanego problemu.  

Z poważaniem 

        Rafał Koczywąs 

 


